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(продовження, початок на с. 2) 

 
праці та виконання вимог 
нормативних документів з 
охорони праці. 

3. Перевірялася наявність 
інструкцій з охорони праці, 
розроблялися і затверджувалися 
нові. 

4. Здійснювався контроль за 
неухильним виконанням 
Колективного договору в частині 
«Охорона праці» щодо підготовки  
 
 

 

 
 
 

навчальних і допоміжних 
приміщень універси-
тету до роботи в 
осінньо-зимовий пе-
ріод згідно ДСН 
3.3.6.042-99 («Сані-
тарні норми 
мікроклімату вироб-
ничих приміщень»), 
а також щодо 
комплексних заходів 
та проведення атес-

тації робочих місць. 
За звітний період профком 

періодично розглядав санітарно-
гігієнічні умови праці в 
університеті. Доцільно зазначити, 
що більшість виявлених комісією з 
охорони праці недоліків 
(температурний режим, вологість, 
освітленість, вентиляція тощо), АГЧ 
педагогічного університету вчасно 
усувалися. 

 
 

 

Профком щорічно на своїх 
засіданнях розглядав результати 
ремонтних робіт в університеті та 
готовність університету до роботи 
в навчальному році, зверталася 
увага на санітарно-гігієнічні умови 
праці окремих корпусів 
університету, зокрема, корпусу 
факультету фізичного виховання, 
мистецького та корпусу №1 
(старий корпус). У результаті 
засідань та неодноразових 
пропозицій профкому приведений 
до належного санітарно-
гігієнічного стану корпус 
факультету фізичного виховання, 
відремонтований дах та зроблено 
косметичний ремонт мистецького 
факультету, розпочалася заміна 
вікон старого корпусу. 

Профком не погодився на 
продовження оренди антени 
мобільного зв’язку, у результаті 
чого вона була демонтована на 
даху п’ятиповерхового корпусу.

. 

 
    
 
 
 
 
 
 
 
 

ТУРБОТА  І  МИЛОСЕРДЯ 
Комісія «Турботи і милосердя» профкому має багатолітній досвід роботи з ветеранами університету. 
Вагоме місце в діяльності комісії відводилося роботі з непрацюючими ветеранами, які перебувають на 

заслуженому відпочинку і потребують особливої уваги,оскільки вони не мають постійного контакту та 
спілкування з колективом, у якому вони раніше працювали. З цією метою комісія та профком здійснювали 
різноманітні форми роботи. 

При університеті вже більше 20 років успішно працює Академія ветеранів «Аве, Салюс», якою керує 
ветеран університету і профспілки Олена Миколаївна Цигульська. Академія працює за спеціальною цікаво 
складеною програмою. Щотижня слухачі Академії здобувають знання на лекціях, з якими виступають лектори-
волонтери. Академія на своїх заняттях вивчає новітні технології здоров’я, поради народної медицини. Улітку 
проводяться практичні заняття слухачів зі збирання трав. На основі вивченого і засвоєного слухачі мають 
авторські програми оздоровлення, завдяки чому виживають у наших складних умовах. Усі слухачі Академії 
оптимісти, бадьорі люди, які на практиці доводять, що вік не заважає жити повноцінним активним життям. 

За ініціативи профкому була створена Рада ветеранів університету, яку очолює професор Сергій Гаврилович 
Мельничук. 

(закінчення на с. 4) 


